

In the name of Allah, the Most Gracious, the Most Merciful

Izz al-Din Al-Qassam Brigades

Military Wing of Hamas Movement
Information Office



04-30-2003

"It is not ye who slew them; it was Allah: when thou threwest (a handful of dust), it was not thy act, but Allah's..." [al-Anfal, 17]

A military proclamation issued by
the Martyr Izz ad-Din al-Qassam Brigades

Our weapons will not fall down before the Occupation's downfall

With praise to Allah and success granted by Him, the Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades claim joint responsibility with the al-Aqsa Martyrs' Brigades for the heroic operation that occurred at exactly 1:00 a.m. on Wednesday, 28th of Safar 1424 Hijri, corresponding to 4-30-2003, in one of the bars the Zionists have established on the soil of our usurped city, Tel-Aviv.

As the Martyr Izz ad-Din al-Qassam Brigades claim joint responsibility with the al-Aqsa Martyrs' Brigades and will announce at a later time the name of the suicide bomber that carried out the operation, who was a member of the Martyr Izz ad-Din al-Qassam Brigades, they confirm the following:

First: This operation serves as retaliation for the Occupation's crimes, and as retaliation for the assassination of the martyr political leader, Dr. Ibrahim al-Maqadma, and his companions – assassinated by the enemy's helicopters last month.

Second: To the propagandists of defeat we wish to confirm that our resistance will continue and escalate, and that our weapons will remain pointed at the faces of those who occupy our land and usurp our blessings. Our guns will certainly not fall down before the Occupation's downfall, and today our people are ready to retaliate with all their might against whoever tries to oppose the resistance in an attempt to please his Zionist and American lords, and they are ready to make an example of them.

Three: We call out to all of the military wings to escalate the resistance and to strike the Zionists wherever they are on our soil, until they will be banished in frustration.

Truly, jihad is awarded with either victory or martyrdom

The Martyr Izz ad-Din al-Qassam Brigades

Wednesday, 28th of Safar 1424 Hijri, corresponding to 4/30/2003

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Ezzedeem Al-Qassam Brigades
Military Wing of Hamas Movement
information Office



كتائب الشهيد عز الدين القسام
الجناح العسكري لحركة حماس
المكتب الإعلامي

2003-04-30

(قَلَمٌ تَفْتَلُوهُمْ وَلَكِنَّ اللَّهَ قَتَلَهُمْ وَمَا رَمَيْتَ إِذْ رَمَيْتَ وَلَكِنَّ اللَّهَ رَمَى)

بيان عسكري صادر عن

كتائب الشهيد عز الدين القسام

سلاحنا لن يسقط قبل سقوط الاحتلال

بحمد الله وتوفيقه تعلن كتائب الشهيد عز الدين القسام بالاشتراك مع كتائب شهداء الأقصى عن العملية البطولية التي وقعت في تمام الساعة الواحدة من فجر يوم الأربعاء 28 صفر 1424هـ الموافق 2003-4-30م في أحد البارات التي أقامها الصهاينة على أرض مدينتنا المغتصبة " تل الربيع ". إن كتائب الشهيد عز الدين القسام وهي تعلن مسؤوليتها بالاشتراك مع كتائب شهداء الأقصى ستعلن في وقت لاحق عن اسم منغذها الاستشهادي وهو من أعضاء كتائب الشهيد عز الدين القسام , لتؤكد على التالي :

أولاً: إن هذه العملية جاءت ردّاً على جرائم الاحتلال، وردّاً على اغتيال الشهيد القائد السياسي الدكتور إبراهيم المقادمة ومرافقيه الذين اغتالهم طائرات العدو الشهر الماضي.

ثانياً: نؤكد لدعاة الهزيمة أن مقاومتنا ستستمر وتتصاعد وسلاحنا سيبقى مشرعاً في وجه من يحتل أرضنا ويغتصب خيراتها، ولن يأتي اليوم الذي تسقط فيه بنا دقنا قبل سقوط الاحتلال، وجماهير شعبنا اليوم جاهزة للرد بكل قوة على من يحاول الوقوف في وجه المقاومة إرضاءً لأسيادهم الصهاينة والأمريكان، وجعلهم عبرة للمعتبرين .

ثالثاً: ندعو كافة الأجنحة العسكرية لتصعيد المقاومة وضرب الصهاينة في كل مكان يقفون عليه من أرضنا حتى يندحروا خائبين .

وانه لجهاد ... نصر أو استشهاد

كتائب الشهيد عز الدين القسام

الأربعاء 28 صفر 1424هـ الموافق 2003-4-30م